
P R O T O K Ó Ł 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia,    Komisji  

Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury  oraz Komisji Kultury, 

Oświaty ,Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji odbytego w dniu 27 października 

2010 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) zmian w budżecie na 2010 rok,  

b)  udzielenia pomocy finansowej na dofinansowanie działalności Warsztatów 
Terapii       Zajęciowej, 

c) nadania tytułu honorowego „ Zasłużony dla Gminy Sieroszewice”, 
d) dostosowania  opisu granic okręgów wyborczych na terenie Gminy Sieroszewice     

do stanu faktycznego, 
e) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku       

publicznego lub organizacjami  pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 
statutowej tych organizacji, 

f) przyjęcia programu współpracy Gminy Sieroszewice z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok  2011, 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok, 
h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na  2011 rok, 
i) obniżenia ceny skupu 1 q żyta, która stanowi podstawę wymiaru podatku 

rolnego na 2011 rok na obszarze Gminy Sieroszewice. 
j) stwierdzenia celowości i efektywności modernizacji dróg gminnych  w 

miejscowościach: Strzyżew i Latowice. 
5. Wolne głosy i wnioski. 
 

Ad.1)  Otwarcia wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia, 

Komisji Rolnictwa ,Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury  oraz Komisji Kultury, 

Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji dokonał p .Tadeusz Wojtysiak  , 

przewodniczący Komisji  Rolnictwa … . o godz. 1011.  Powitał p. Wójta , p. Skarbnik oraz 

wszystkich  członków Komisji . W posiedzeniu Komisji uczestniczyło  12  członków  , 

nieobecni byli: p. Tomasz Berkowski, p. Paweł Siwak. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad.2)  Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia 

komisji. Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag . 

 



Ad.3)   Protokół z ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji został przyjęty 

jednogłośnie bez zastrzeżeń.  

Ad.4)  a) Pan Wójt –omówił projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie 

na 2010 rok. Zmiany w budżecie są spowodowane zwiększeniem dotacji celowej  w 

kwocie    na wypłatę zasiłków stałych. Poinformował członków Komisji, że otrzymał 

informację od lekarzy, że  Ośrodek Zdrowia w Sieroszewicach będzie funkcjonować w 

takim stanie do 2016 roku za wyjątkiem potrzeby  dostosowania sanitariatów . Na ten 

cel proponuję przeznaczyć kwotę 30.000,00 zł. , a 10.000,00 zł. na bieżące utrzymanie 

dróg.  

Pan Kazimierz Kowalski-  wystąpił z wnioskiem , aby na  remont Ośrodka przeznaczyć 

całą kwotę 40.000,00 zł. Zaproponował, aby  oprócz dostosowania ubikacji  zrobić tynki 

zewnętrzne (uzupełnienie). Wyraził opinie ,ze najlepszym rozwiązaniem  byłaby 

sprzedaż Ośrodka i wybudowanie nowego obiektu. 

Pan Wójt-  wyjaśnił, że uzupełnienia tynku zewnętrznego  może wykonać GZK, gdyż ma 

dochody z tytułu czynszu. 

Pan Dariusz Majewski – poparł  propozycje p. Wójta , twierdząc ,że skoro GZK w 

Sieroszewicach osiąga dochody z tytułu czynszu, to może zrobić drobny remont. 

Pan Wójt -  Wycofał się z wcześniej złożonej propozycji deklarując się ,że  drogi zostaną 

naprawione , a w Ośrodku też są potrzeby remontu. Poparł propozycje p. Kowalskiego 

dot. przeznaczenia kwoty 40.000,00 zł.  na remont Ośrodka Zdrowia.  

Przewodniczący Komisji poddał pod glosowanie wniosek w sprawie przeznaczenia 

kwoty 40.000,00 zł. na remont Ośrodka zdrowia w Sieroszewicach. 

Wniosek w powyższej sprawie został przyjęty przez Komisję , ponieważ za przyjęciem 

wniosku głosowało 6 członków Komisji i 6 „ wstrzymało się od głosu.” 

Pan Anatol Piaskowski-  zapytał , jak wygląda  sprawa budowy nowego Ośrodka? 

Pan Wójt- udzielił odpowiedzi ,że Ośrodek będzie budowany przez  inwestora 

prywatnego, ale teren nie został jeszcze określony.  

Pan Jerzy Kasprzak- zwrócił się z pytaniem ,  co będzie zrobione ze starym Ośrodkiem , 

gdy zostanie wybudowany nowy ? 

Pan Wójt-  Rada może podjąć uchwałę odnośnie sprzedaży starego budynku Ośrodka 

Zdrowia.  

Pan Jerzy Kasprzak-  zapytał odnośnie budowy boiska wielofunkcyjnego w Rososzycy , 

jak przedstawia się ta sprawa? 



Pan Wójt-  wyjaśnił, że opracowywany jest projekt budżetu gminy na 2011 rok i  należy 

kwoty zaplanowane na te inwestycje dopasować do WPI. W przypadku pojawienia się 

niezgodności, będzie to kwestionowane przez RIO. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt uchwały  w sprawie zmian w 

budżecie na 2010 rok przez  wszystkie komisje oddzielnie. 

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

     b) Pan Wójt – omówił projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii  Zajęciowej. Wyjaśnił ,że 
mieszkańcy z terenu naszej gminy  uczestniczą w zajęciach dla osób niepełnosprawnych 
.Kwota  pomocy finansowej   na dofinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej jest 
mniejsza  niż w  tym roku i wynosi 1.644,00 zł. , ponieważ w zajęciach uczestniczy tylko 
jedna osoba niepełnosprawna.  
 
Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

     c) Pan Wójt – omówił projekt uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego               

„ Zasłużony dla Gminy Sieroszewice.” Poinformował ,że  do Kapituły Honorowej  

wpłynęło 7 wniosków o przyznanie tytułu honorowego „ Zasłużony dla Gminy 

Sieroszewice”. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt uchwały  w powyższej  

sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 



   d)  P.Glapiak Joanna – urzędnik wyborczy – omówiła projekt uchwały Rady Gminy 

w sprawie dostosowania  opisu granic okręgów wyborczych na terenie Gminy 

Sieroszewice do stanu faktycznego. Wyjaśniła członkom Komisji ,że  zmiana polega na 

tym ,że  w ostatniej uchwale Rady  w sprawie podziału Gminy Sieroszewice na okręgi 

wyborcze , ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym   - wyraz „ wsie”  został zastąpiony wyrazem „sołectwa”. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt uchwały  w powyższej  

sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

   e) P.Glapiak Joanna – omówiła projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku       publicznego 
lub organizacjami  pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.  
Poinformowała członków Komisji ,że  Rada podjęła uchwałę w tej sprawie w miesiącu 
wrześniu , jednak  Wojewoda Wielkopolski  orzekł nieważność  tej uchwały  ze względu 
na istotne naruszenie prawa, polegające  na zamieszczeniu zapisu, iż  uchwała wchodzi 
w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Wielkopolskiego. Z uzasadnienia  do rozstrzygnięcia nadzorczego wynikało ,że 
powyższa uchwała  nie jest aktem prawa miejscowego. W związku z powyższym Rada 
musi podjąć nową uchwałę odnośnie sposobu konsultowania  z radami działalności 
pożytku publicznego. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt uchwały  w powyższej  

sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

   f) P.Glapiak Joanna-  omówiła projekt uchwały  Rady Gminy w sprawie przyjęcia 

programu współpracy Gminy Sieroszewice z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok  2011. Udzieliła 



wyjaśnień ,że program współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2011  nie 

wiele różni się od programu na rok 2010 . Zostały określone w nim zadania 

priorytetowe w zakresie zlecania realizacji zadań publicznych . Poinformowała 

członków Komisji ,ze nastąpiła zmiana ustawy  o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie i w związku z tym w programie należy wpisać kwoty na realizację 

poszczególnych zadań . Na działalność w sferze kultury fizycznej i sportu zaplanowano 

kwotę 80.000,00 zł. , a na działalność w zakresie organizacji wypoczynku  dla dzieci i 

młodzieży  zaplanowano kwotę 35.000,00 zł. 

 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt uchwały  w powyższej  

sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

 
     g) Pan Wójt-   poinformował członków Komisji ,że stawki  podatku od nieruchomości   
na 2011 rok zostały zwaloryzowane o 2,3 % w stosunku do 2010 roku.  
 
 Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt 

uchwały  w powyższej  sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

   h) Pan Wójt-  wyjaśnił ,że stawki podatku od środków transportowych na 2011 rok  

zostały podwyższone o wskaźnik inflacji , czyli o 2,3 % w stosunku do roku 2010 .  

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt 

uchwały  w powyższej  sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 



Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

         i ) Pan Wójt- omówił projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia ceny skupu 

1 q żyta, która stanowi podstawę wymiaru podatku rolnego na 2011 rok na obszarze 

Gminy Sieroszewice . Wystąpił z propozycją , aby  cenę i kwintala żyta obniżyć do kwoty 

34,00 zł.  Poinformował członków Komisji ,że zgodnie z Komunikatem Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego  wyniosła 37,64 zł. za kwintal. 

 Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt 

uchwały  w powyższej  sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

        j )Pan Wójt- omówił projekt uchwały Rady Gminy w sprawie stwierdzenia 

celowości i efektywności modernizacji dróg gminnych  w miejscowościach: Strzyżew i 

Latowice. Poinformował zebranych ,że w roku 2011 będzie kontynuacja modernizacji 

dróg rozpoczętych w 2010 roku. Nie wiadomo co będzie w przyszłym roku , ponieważ 

jest co raz mniej środków  na ten cel.  

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie   projekt 

uchwały  w powyższej  sprawie przez   poszczególne komisje  Rady.  

Komisja Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  

projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury zaopiniowała  pozytywnie , 

jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały w  powyższej sprawie. 

Ad.5)  Pan Dariusz Majewski – zapytał odnośnie sprawy związanej  z   wybudowaniem 

parkingu przy  Zespole Szkół w Wielowsi oraz utwardzeniem  drogi . 

Pan Wójt-  udzielił wyjaśnień ,że gmina szuka wykonawcy , aby zrobić chociaż w części 

te inwestycję ( wykonać chodnik i utwardzić drogę).  Zapewnił ,że gdyby ta inwestycja  

nie została wykonana , to zaplanowane środki zostaną przeniesione na przyszły rok do 

budżetu.  



Pan Dariusz Majewski-   wyraził opinie w tej sprawie ,że najwięcej chodzi o 

bezpieczeństwo  dzieci , które dowożone są do szkoły. Poinformował zebranych ,ze sam 

uczestniczy w przeprowadzaniu dzieci , które są dowożone z Ołoboku.  

Pan Kazimierz Kowalski-  poruszył  sprawy  zniszczonych poboczy przy drogach .  

Pan Jerzy Kasprzak-   zwrócił uwagę odnośnie pilnej potrzeby regulacji rzeki „ ZGNIŁA 

BARYCZ” . „ My dwa razy  do roku siejemy i nic nie sprzątamy . Były suche lata i koryto 

tej rzeki zarosło trzcinę i teraz woda się spiętrza. Proszę , aby przyszedł pracownik 

Urzędu i zobaczył jak to wszystko wygląda i niech powiadomi odpowiednia instytucję. 

Druga sprawa , to zwrócili się do mnie  mieszkańcy wsi Rososzyca o naprawę drogi na ul. 

Łąkowej. Rolnicy zrobili we własnym zakresie i czy mogliby otrzymać  z urzędu zwrot na 

paliwo . Co mam im odpowiedzieć , czy mogą zwrócić się do p. Wójta?”  

Pan Wójt  - „ odnośnie drugiej sprawy , to nie było żadnych  uzgodnień  , ale niech  

osoby zainteresowane przyjdą do urzędu w celu wyjaśnienia tej sprawy .” 

Pani Teresa Lis -  poruszyła sprawę  dotyczącą braku odpowiednich tablic  

ogłoszeniowych we wszystkich wsiach sołeckich   do wywieszania   informacji i 

plakatów wyborczych.  

Pan Ireneusz Rojek -  poruszył sprawę rowu  przydrożnego w Wielowsi  biegnącego od 

ul. Ceglanej w kierunku rzeki „Prosny” . Mieszkańcy składali wniosek w tej sprawie , 

ponieważ  jest Duzy spad rowu i w związku z tym  rwie z góry piasek i na łąki nanosi 

kamienie i zamula.  

Pan Wójt-   „ musimy to sprawdzić ,bo jeżeli jest to rów przydrożny , to można go 

wyczyścić.” 

 Pan Kazimierz Kowalski-   poruszył sprawę związaną z  pozostawieniem bałaganu po 

budowie linii 400 kV . „ Na łąkach zostały pozarywane mostki.  Pracownicy firmy  

sprzątali płyty , a pozostawili  druty i pokruszone płyty betonowe.  Żeby doprowadzić do 

porządku łąki , rolnicy musieliby je zaorać . Ja mam sprawę o odszkodowanie  w sądzie . 

Wszystkie drogi zostały porozjeżdżane . Płacili grosze  rolnikom i nic nie uporządkowali  

po zakończeniu prac.”  

Pan  Przewodniczący Komisji-  zwrócił  uwagę ,że skoro właścicielem dróg jest Urząd 

Gminy , to sprawę do Sądu powinien  wnosić też urząd.  Stwierdził  ,że firma budująca 

linię wysokiego napięcia zniszczyła całe łąki. 

Pan Wójt -  wyjaśnił, że  nie jest to sprawa urzędu , skoro rolnicy  wyrazili zgodę na 

wjazd na  ich pola i łąki.  

Ad.6) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia ,  Przewodniczący Komisji  p. 

Tadeusz Wojtysiak o godz. 1150 dokonał zamknięcia wspólnego posiedzenia  wszystkich 

Komisji.  



                Protokółowała :                                                                   Przewodniczący Komisji  

              Joanna Glapiak                                                                        /-/ Tadeusz Wojtysiak 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


